

大甲國小學生申請臺中市兒童交通卡說明

一、市政說明

自明(110)年1月1日起台中市「雙十公車優惠」政策，將只限定臺中市民、及在臺中就學的外縣市學生等享有。符合資格之民眾所使用之票卡，須經認證綁卡，方可享有「雙十公車優惠」。6歲以下兒童免費免卡搭乘；國小學童可由市府免費提供的兒童卡(儲值自存)一張，並完成綁卡作業。若，此次您不同意授權，日後若有綁卡需求，也可逕向各區公所、戶政事務所、圖書館等單位，以既有的悠遊卡、一卡通、愛金卡等進行綁卡，亦可享有市民公車優惠。

二、敬請導師於 11/12 星期四前協助

(1)交通卡班級調查表 (2)授權書收回(同意一疊、不同意一疊) (3)協助校務系統填報



三、申請交通卡雲端校務系統學生資料匯入操作步驟

1、進入**校務行政/訊息管理**

2、選擇**交通卡資料填報**

3、**選取學生**

4、**儲存資料**

5、核查：**已儲存之匯送資料**

The screenshot shows the 'Information Management - Transport Card Data Submission' page. On the left, there's a sidebar with navigation links like 'Home', 'Class Record', 'Administrative Affairs' (highlighted with a red circle), 'Information Management' (highlighted with a red circle), 'Honors Board', 'Query and Statistics', 'Student Affairs', 'Counseling Room', 'Teaching Staff', 'System Update Information', 'Operation Manual (New)', and 'Logout'. The main content area has tabs for 'Information Announcement', 'Survey Form', 'School Affairs Calendar', 'School Report Summary', and 'Transport Card Data Submission' (highlighted with a red circle). Below these tabs, it says 'Taichung City Transport Card Binding Data Submission - Submission Work'. It shows a dropdown for 'Year 4 Class' with 'Year 4 Class' selected. There are buttons for 'Cancel Selection' (unchecked), 'Select All' (checked), 'Invert Selection' (disabled), and 'Save Data' (disabled). A list of 14 student names follows. To the right, a table titled 'Stored Submission Data' is shown with columns for #, Identification Number, Name, Telephone, Birthdate (8-digit), Expected Graduation Date (8-digit), Grade (2 digits), Class (2 digits), and Seat Number. A note at the bottom of the table says 'This class has not submitted data'. Red circles numbered 1 through 5 are overlaid on various UI elements: 1 on the 'Administrative Affairs' link, 2 on the 'Transport Card Data Submission' tab, 3 on the 'Select All' button, 4 on the 'Save Data' button, and 5 on the 'Stored Submission Data' table.

#	身分證號	姓名	通訊電話	生日(西元8碼)	預計畢業日(西元8碼)	年級(數字)	班序(數字)	座號
該班尚未填報資料								

四、雲端校務系統填報完成後，“已儲存之匯送資料”確認無誤，敬請導師協助將

(1)交通卡班級調查表 (2)授權書(同意一疊、不同意一疊) 送回學務處

學務處感謝您 倪宏敬上 分機 714

註：本校教職員(台中市民)，有需台中市交通卡者，請持電子票證至區公所、戶政

事務所、圖書館等單位辦理綁卡作業。